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مسعود پزشکیان با انتقاد از برخورد شهرداری تهران با رسانه های منتقد این سازمان گفت: رفتارهای غیرمنصفانه و غیرعادلانه به نفع جامعه نیست و اگر کسی بخواهد خارج از چارچوب های قانونی با یک 
گروه برخورد کند، بیش از تضعیف طرف مقابل، خود را تضعیف می کند. نایب رییس مجلس شــورای اســامی همچنین در پاســخ به ســوالی درباره برخورد دوگانه با رسانه های منتقد حقوق های نامتعارف و 
اماک نجومی شــهرداری گفت: درصورتی که شــهرداری تهران مانع از انتشار اخبار شود، بیشتر خود را خراب می کند؛ حتی اگر هیچ تخلفی انجام نشده باشد، وقتی مردم می بینند که شهرداری با رسانه ها 
برخورد قهرآمیز دارد و در مقابل چرخش آزاد اطاعات مقاومت می کند، گمان می کنند لابد تخلفی وجود داشته که شهرداری دست به این برخوردها می زند. او یادآور شد: در مجلس کمیسیون فرهنگی دارد، 

نماینده ناظر مجلس در هیات نظارت بر مطبوعات و همچنین نمایندگان بر سیستم قضایی نظارت می کنند و با دستگاه قضا در ارتباط هستند، بنابر این، درصورت نیاز باید این برخوردها مورد بررسی قرار 
گیرد.  نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسامی گفت: نمایندگان موظف هستند که اگر چنین برخوردهایی با رسانه ها انجام می شود، با آن برخورد کند. پزشکیان در پایان در واکنش به این که آیا 

تخلف های شهرداری تهران که ازسوی برخی از نمایندگان در حال پیگیری است، گفت: به هر حال بروز تخلف در شهرداری غیرممکن نیست و من نیز به هیچ وجه این مسئله را تکذیب نمی کنم.

چرا به مسکن مهر می گویند مزخرف؟
حجت السام جعفر شجونی، عضو جامعه 
روحانیت مبارز در خصوص حواشــی اخیر 
پیرامون انصــراف احمدی نژاد از حضور در 
انتخابــات و اینکــه آیا پــس از این موضوع 
تفکر وی تمام شــده اســت، گفت: چگونه 
می توانیــم بگویــم که تمام شــده او پس از 

ســخنان رهبری به آستانه اشرفیه رفت. البته نمی شود ایشان را منع کرد و 
بگویم مثا نماز جمعه یا جای دیگری نرود ؛ او هم آدم اســت و تفکراتی را 
دارد . وی با بیان اینکه احمدی نژاد اصا از روحانی حمایت نمی کند، ادامه 
داد: احمدی نژاد آن همه زحمت کشید و مسکن مهر را درست کرد بعد این 
دولت گفت همه مزخرف بوده اســت؛ به همین دلیل احمدی نژاد آتشــی و 
عصبانی شــد و خواســت که در عرصه انتخابات حضور پیدا کند. مردم نیز 

از وی استقبال کردند.

توضیح وزیر اطلاعات درباره عملیات داعش
وزیر اطاعات در مورد گزارش مطرح  شده 
ازســوی محســن رضایی دربــاره اقدامات 
داعش در نمازجمعه تهران توضیحاتی ارائه 
داد. سیدمحمود علوی درباره گزارش مطرح 
 شده ازسوی دبیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، از انهدام یک گروه تروریستی که قصد 

انفجار در نماز جمعه تهران را داشــتند، گفت: بنده حدود یک ســال پیش 
گزارشی در این خصوص در مجمع تشخیص مصلحت نظام ارائه کردم. وزیر 
اطاعات یادآور شد: اظهارات دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام منوط به 
گزارش سال گذشته بنده بود و مربوط به امسال نیست.  اخیرا طی اقدامی 
شیطنت آمیز برخی رسانه ها نسبت به برداشت یکی از مسئولان امنیتی کشور 
در خصوص اطاعات ارائه شــده از سوی دبیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام درباره اقدامات خرابکارانه داعش در کشور اخباری منتشر کرده بودند.

دشمن می خواهد زنان ما را به سیاه چال 
شرق و غرب بکشد

رئیس سازمان بسیج مســتضعفین گفت: 
دشمنان ایران به دنبال این هستند که زنان 
ما را به ســیاه چال شــرقی و غربی بکشند. 
سردار محمدرضا نقدی اظهار کرد: دشمن 

درصدد این است که زنان ما در عرصه های اجتماعی حضور نداشته باشند. 
وی افزود: ملت و زنان ما بیدار هســتند و هیچ وقت فریب آنها را نخواهند 
خورد. وی به نقش زنان در زمان حکومت شاهنشــاهی اشاره کرد و گفت: 
زنان، در این حکومت هیچ کاره بودند و ۸۰ درصد زنان ایرانی بی سواد بودند، 
اما امروزه زنان ما در تمامی عرصه ها می درخشند. وی با بیان اینکه ملت ما 
بیدار است و فریب ادعاهای دروغین آزادی زن را نمی خورند، اظهار داشت: 

ما می دانیم این فریب ها و حیله ها از کجا نشات می گیرد.

 چرا استیضاح فانی 
اعلام وصول نشد؟

نماینده مردم تهران در مجلس نسبت به عدم طرح 
اســتیضاح وزیر آموزش و پرورش که طی دو جلسه 

گذشته اعام وصول شده بود اخطار داد.
محمــود صادقی در اخطاری با اســتناد به اصل ۸9 
قانون اساسی گفت: نمایندگان می توانند در مواردی 
که لازم می دانند هیأت وزیران یا وزرا را استیضاح کنند 
و وزرا هم باید ظــرف 1۰ روز پس از اعام وصول در 

مجلس حاضر شوند.
نماینــده مــردم تهــران در مجلــس اظهــار کرد: 
چهارشنبه هفته گذشته استیضاح فانی وزیر آموزش 
و پــرورش اعام وصول شــده اما برخــاف قانون 
اساسی و ماده 223 آیین نامه داخلی مجلس تاکنون 

در مجلس طرح نشده است.
ایــن نماینده اصاح طلب مجلــس افزود: بعضی 
از اعضای هیأت رییســه مصاحبه  کرده  و گفته اند 
هیأت میانجیگری برای تعیین تکلیف اســتیضاح 
مشخص شــده است در حالی که این کار برخاف 
آیین نامــه می باشــد و اســتیضاح زمانــی منتفی 
می شــود که اســتیضاح کننــدگان امضای خود را 

پس بگیرند.
صادقی خاطرنشان کرد: بنابراین، هیأت رییسه باید 
استیضاح را مطرح کند زیرا این حالت دوگانه و تعلیق 
باعث بعضی ســوء استفاده ها می شود. ضمن اینکه 
برخی شواهد پیداست که بعضی عزل و نصب های 
تحمیلی به وزارت آموزش و پرورش صورت می گیرد.

اگر شایعات درست باشد، استیضاح 
کنندگان افزایش می یابند

همچنین نایب رئیس فراکسیون امید تصریح کرد: 
چنانچه شایعات شنیده شده در خصوص امتیاز دادن 
فانی به اصولگرایان صحیح باشد، ممکن است عده 

بیشتری به استیضاح کنندگان بپیوندند.
محمدرضــا تابــش نماینــده اردکان و نایــب رئیس 
فراکســیون امید با اشــاره به اســتیضاح فانی وزیر 
آموزش و پرورش گفت: فراکسیون امید نظرش را در 
خصوص استیضاح اعام کرده و با استیضاح وزرا در 

شرایط کنونی مخالف هست.
وی تاکید کــرد: علی رغم اینکه برخی از وزرا ضعف 
هایی دارند و انتقاداتی بر عملکردشان وارد است اما 
در مقطع کنونی که تا انتخابات ریاست جمهوری سال 
آینده زمان چندانی نداریم فراکسیون امید استیضاح 

را به طور کل به مصلحت نمی داند.
این نماینده مجلس به تاثیر تصمیم فراکسیون امید 
بر کاهش امضای اســتیضاح وزیر آموزش و پرورش 
اشــاره کرد و ادامه داد: بعد از اعام نظر فراکسیون 
امیــد برخی از دوســتان رفتند و امضایشــان را پس 
گرفتند. اما چند روزی است که شایعات و شنیدهایی 
هست که در هر صورت به دلیل فشارهایی که به وزیر 
آمده است ایشــان در برخی استانها امتیازهایی را به 
برخــی از اصولگرایان می دهند کــه یک تزلزی در 
برخی از دوســتان ما البته نه فراکسیون ایجاد کرده 
است که به جمع استیضاح کنندگان بپیوندند که این 

نظر فراکسیونی نیست.
تابــش به تاثیر شــایعه امتیاز دادن بــه اصولگرایان 
به دلیل فشــار اســتیضاح کننــدگان اشــاره کرد و 
اظهارداشت: فراکســیون موافق استیضاح نیست 
علیرغم اینکه نقدهایی به عملکرد آقای فانی وجود 
دارد. اما اگر این شــایعات درســت باشد که ایشان-
فانی وزیر آموزش و پرورش- بده بســتانی در تعیین 
مســئولین برای مناصب اداری مــی کنند؛ ممکن 
است عده بسیاری را تشویق کند که به خیل استیضاح 

کنندگان بپیوندند.

خبر آنلاین نوشت: خط بطلانی بر فریب دو قطبی سازی
علی رغم گذشت زمانی درخور از تمهید و تدبیر رهبری انقاب برای جلوگیری از تنش در فضای سیاسی کشور در آستانه انتخابات بهار 96، 

متأسفانه کمتر در مقام تبیین این مهم برآمده ایم که بناست کدام تهدید پشت سر گذاشته شود.

 نامه نیوز نوشت: چگونه می شود تنور انتخابات شورای شهر را داغ کرد؟
بسیاری بر این باور هستند که با این تلفیق، انتخابات شورای شهر در حاشیه انتخابات ریاست جمهوری قرار می گیرد و مردم به نامزدهای 

این انتخابات کمتر توجه می کنند.

 الف نوشت: بازخواني بیانیه رئیس جمهور در باره حقوق هاي نجومي
رئیس جمهور محترم پس از گذشت دو ماه از انتشار تصویر فیش حقوق هاي نجومي در فضاي مجازي و صفحات اول روزنامه ها، بیانیه 

غاظ و شدادي صادر کرد که بازخواني آن پس از گذشت نزدیك به چهار ماه از انتشار آن خالي از لطف نیست.

 صراط نوشت: حذف  محترمانه عارف از کاندیداتوری با اعطای یک عنوان سرِکاری!
پیش از این برخی زمزمه ها از سوی اصاح طلبان درباره لزوم انحال شورای مذکور یا گرفتن ریاست آن از عارف و واگذاری به پدرخوانده ها 
مطرح بود. اما آخرین تصمیم طیف تصمیم گیر اصلی آن بوده که شورای مذکور ابقا شود و عارف رئیس بماند. این در حالی است که تصمیم 

اصلی خارج از شورای مذکور اتخاذ می شود.

عکس روزسایت نگار

»عزیز حسنویچ« مفتی 
اعظم کشور کرواسی 
روز چهارشنبه با آیت الله 
اکبر هاشمی رفسنجانی 
رئیس مجمع تشخیص 
مصلحت نظام دیدار و 
گفت و گو کرد.

خبرنامه
چهارشــنبه 14 مهر مــاه 1395

ازنیامدناحمدینژادهمهسودمیبرند
کاندیدای اصولگرایان قطعا روحانی نخواهد بود

محمدرضا باهنر در نشســت خبری صبح امروز )چهارشــنبه( بــا خبرنگاران 
درباره منع احمدی نژاد از حضور در انتخابات ریاست جمهوری آینده و تاثیر آن 
روی جناح های سیاسی کشــور اظهار کرد: نیامدن آقای احمدی نژاد به نفع 
مملکت است و هر کس در کشور زندگی می کند از این اتفاق سود خواهد برد. 
شاید بخاطر همین مصلحت بود که مقام معظم رهبری به او توصیه کردند در 
انتخابات شــرکت نکند، البته این مساله امر و نهی نبود بلکه نظری مشورتی و 
مصلحت اندیشی بود که بعد از علنی شدن این خبر آقای احمدی نژاد هم نامه 

ای نوشت و اعام کرد قصد ورود به انتخابات را ندارد.
وی ادامــه داد: نیامدن احمدی نژاد در صحنه انتخابات تاثیر مختلفی دارد او 
در جریان اصولگرا مخالفین و موافقین جدی داشــت و روشــن بود که اگر در 
صحنه باشــد اختافات درون اصولگرایان زیاد می شود و دست کم نمی توان 
این اختافات را از بین برد. از طرفی هم احمدی نژاد می تواند آرای روحانی را 

با شعارها و برنامه های گذشته و شعارهای جدید خود از بین ببرد.
باهنر با بیان اینکه فعالان سیاسی باید برنامه های خود را منهای احمدی نژاد 
تنظیم کنند افزود: یک وضعیت این اســت که احمدی نژاد کا سکوت کند یا 
اینکه گرایش ها را به سمتی ببرد و از کسی حمایت کند. البته اگر از کسی هم 
حمایــت کند نمی تواند همه آرای خود را به فــرد دیگری منتقل کند. فکر می 
کنم نیامــدن احمدی نژاد روی هر دو جناح تاثیر می گذارد اما نمی توان گفت 

کدام جناح در این مساله برد کرده و کدام جناح باخته است.

اصلاح طلبان از روحانی عبور نمی کنند
دبیــر کل جامعه اســامی مهندســین همچنیــن درباره احتمــال حمایت از 
اصولگرایان از روحانی بیان کرد: ما با کســی ســلبی برخورد نمی کنیم و آقای 
روحانی را هم بررسی می کنیم. قرار نیست در انتخابات جنگی در بگیرد. ما در 
مقابل کسی کاندیدا نمی گذاریم اما قاعدتا در مقابل کاندیدای اصاح طلبان 

حتما کاندیدا معرفی می کنیم.
وی اضافه کرد: تکلیف اصاح طلبان مشــخص است و آنها از روحانی عبور 
نمی کنند، اما انتخابات قرار نیست یک جنگ باشد بلکه یک رقابت باطراوت، 
شاداب و سالم خواهد بود و نه یک مقابله منفی. این که تصور کنیم در انتخابات 

تنها یک کاندیدا باشد که همه جناح ها روی آن توافق کنند درست نیست.
باهنر با اشاره به اینکه در جناح اصولگرایان رایزنی برای انتخاب کاندیدا شروع 
شــده یادآور شد: دامنه بررســی هایمان وسیع است اما هنوز به یک کاندیدای 
معین نرسیده ایم. متاسفانه انتخابات ما معمولا در یک فضای هیجانی شکل 

و در دو ماه آخر اوج می گیرد. پس هنوز زود است که به نقطه ثبات برسیم.
وی افزود: ما شــوخی و جدی گفته ایم که 3۰ نفر یا 1۰ نفر را بررسی می کنیم، 
البته این تحلیل شــخصی من است که حضور بعضی از کاندیداها پیش از این 
آمده اند دیگر مطلوب نیست و باید احساس تکلیف شرعی کنند که نیایند هرچند 
بعضی از آنها را هم در بررسی های خود گنجانده ایم اما به هر حال الان سلبی 

و ایجابی روی هیچ فردی متمرکز نیستیم.
رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبری در پاسخ به این سوال آیا که این صحبت 
برای هموار کردن راه خودش برای کاندیداتوری در انتخابات است تاکید کرد: 

مــن قبــل از هموار کردن راه برای خودم چند ســنگ بــزرگ در راهم انداخته 
ام و اعــام کــرده ام که حتما کاندیدا نخواهم بود. البته فعال هســتم و از یک 
کاندیــدای مقبول و کارآمد حمایت می کنم . ایــن که گفتم آنها که قبا آمدند 
مصلحت نیست، دوباره بیایند یک بیان عام نیست. همانطور که بعضی از آنها 

را هم بررسی می کنیم.
وی همچنین درباره دیدار با آیت الله موحدی کرمانی خاطرنشان کرد: نشست 
های همگرایی ما زیاد اســت و یک نشست هم نبوده ما اعام موضع کرده ایم 
که با محوریت جامعه روحانیت مبارز باید کار ســامان بگیرد و فکر می کنم در 
چنــد روز آینده جامعه روحانیت یک دعوت جمعی از اصولگرایان انجام دهد و 
ما منتظر این دعوت هستیم. جلساتمان هم درباره این مساله است که چگونه 

کار سامان پیدا کند.

 اگر جامعه مدرسین مصداقی وارد انتخابات شود، 
تفاهم جامعتین سخت خواهد بود

باهنر در پاسخ به این سوال که آیا ممکن است جبهه پایداری با اصولگرایان به 
توافق نرسد و راه خود را برود اظهار کرد: ما در انتخابات مجلس قدم های خوبی 
برداشتیم البته در تهران نقدهایی به لیستمان بود، اما یکپارچگی به وجود آمد 
و از این ســرمایه خود عدول نمی کنیم. همه فعالان سیاسی اگر حاضر باشند 
بایــد محوریت و داوری جامعه روحانیت را بپذیرند. ما به همه اصولگرایان گفته 
ایم تشــریف بیاورند البته ممکن است در این میان جر و بحث هایی پیش بیاید 

ولی امیدواریم به یک کاندیدای واحد برسیم.
وی در ادامــه تصریح کرد: به عنوان جامعــه اصولگرایی کاندیدای خودمان را 
خواهیم داشــت اما این کاندیدا مطمئنا آقای روحانی نخواهد بود. اگر در یک 
نفر کارآمدی و مقبولیت جمع شــود کاندیــدای نهایی ما خواهد بود. با توجه به 
مطالبات مردم و چالش دولت یازدهم مســاله رونق و اشتغال بسیار مهم است 

و فکر می کنم باید یک قهرمان اقتصادی پیدا کنیم که پویا، پر انرژی و با تدبیر 
و تعقل باشــد و اگر مقبولیت لازم را هم داشــت کاندیدای مقبول ماست. البته 
مقابله با کســی نداریــم ولی حتما در مقابل کاندیدای اصــاح طلبان کاندیدا 

معرفی می کنیم.
این فعال سیاســی و اصولگرا در واکنش به این خبــر که اصاح طلبان با او و 
برخی اصولگرایان بر سر توافق روی روحانی تماس گرفته اند گفت: من معمولا 
با رقبای سیاســی هیچ وقت قهر نیســتم و مذاکره هم مــی کنم، اما اصاح 
طلبان از حمایت ما از روحانی ناامید هســتند و این که بخواهند نظر ما را جلب 
کنند درست نیست مذاکره می کنیم اما جلسه ای تحت عنوان رایزنی سیاسی 

اتفاق نیفتاده است.
وی درباره دیدار آیت الله موحدی کرمانی و یزدی و احتمال کنار گذاشته شدن 
جامعه مدرسین از انتخابات بیان کرد: ما در گذشته هم می گفتیم حمایتمان از 
تصمیمات جامعتین اســت اما جامعه مدرسین در بعضی حرکت های سیاسی 
مصداقی ورود پیدا نمی کنند که برایمان قابل اعتماد است. الان جامعه روحانیت 
مصداقی وارد شــده و اگر جامعه مدرســین هم مصداقی ورود پیدا کند تفاهم 

اینها کار سختی نیست.

در انتخابات شوراها نباید سیاسی عمل کنیم
وی در واکنش به این که گفته می شود احمدی نژاد برای انتخابات شورای شهر 
لیســت می دهد و آیا ممکن است در مقابل اصولگرایان قرار گیرد عنوان کرد: 
درست است که انتخابات ریاســت جمهوری و شورای شهر در یک روز برگزار 
می شــود اما جنس این دو کاما متفاوت است. در شورای شهر بیش از اینکه 
سیاســی و جناحی فکر کنیم باید آدم های عالم به مسائل شهر حضور داشته 

باشند چرا که بحث هایش کاما تخصصی و علمی است.
باهنر افزود: این که بگویم احمدی نژاد اگر وارد انتخابات شوراها بشود یا نشود 
مصلحت اســت یا نه را نمی دانم و این را هم نمی دانم اگر وارد شــود رقیب ما 
می شــود یا نه. به هر حال در این زمینه ما حتی با اصاح طلبان نمی خواهیم 

رقابت سیاسی کنیم بلکه باید رقابت کارآمدی داشته باشیم.
نایب رئیس پیشین مجلس ادامه داد: از اول هم در شوراها معتقد بودیم تا جایی 
که می توانیم نباید سیاســی و جناحی نگاه کنیم چون وقتی خیلی سیاسی می 
شــود مشــکل به وجود می آید مثا در تهران که اصولگرایان و اصاح طلبان 
تقریبا با یکدیگر مساوی هستند هر روز تن و بدن شهردار یا رئیس شورای شهر 
مــی لرزد اما اگر شــهردار و رئیس با رای قاطع و غیر متزلــزل بالا بیایند قطعا 

خدمات بیشتری انجام می شود.
وی به مســاله اماک نجومی و فیش های نجومی اشاره کرد و گفت: در این 
مســاله هر کسی سو استفاده کرده باشد باید مجازات شود و با او برخورد قاطع 
صورت گیرد و فرقی نمی کند اصاح طلب باشــد یــا اصولگرا. طبق گزارش 
دیوان محاســبات از 1۰۰ هــزار مدیر بین 1۰۰ تا 15۰ نفــر تخلف کردند که 
اینها باید شناسایی شوند و اموال از آنها پس گرفته و بعضی هایشان محاکمه 
شــوند تــا آن 1۰۰ هزار نفر تبرئه شــوند. چرا که اکثر مدیــران قریب به اتفاق 

کشور پاک هستند.


